

Bureau d'information du GATT
Sankei Kaikan
Tokyo

Communiqué de presse GATT/466
16 novembre 1959

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

Quinzième session des PARTIES CONTRACTANTES

ACCESSION PROVISOIRE DE LA TUNISIE

A L'ACCORD GENERAL

Les PARTIES CONTRACTANTES ont accepté la demande d'accession provisoire à l'Accord général présentée par le gouvernement de la Tunisie et elles ont invité ce pays à participer immédiatement à leurs travaux.

Aux termes d'une Déclaration, qui a été ouverte à l'acceptation, les relations commerciales entre la Tunisie et les gouvernements qui accepteront ladite Déclaration seront fondées sur les dispositions de l'Accord général en attendant l'accession de plein droit de la Tunisie. Pour préparer cette accession, la Tunisie procédera à des négociations tarifaires avec les parties contractantes au cours de la deuxième partie de la Conférence tarifaire de 1960/61.

Le représentant de la Tunisie, M. Chadli Thani, a pris place parmi les délégués des parties contractantes à la séance plénière du 12 novembre.

FIN

GATT Information Office
Sankei Kaikan
Tokyo

Press Release GATT/466
16 November 1959

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

Fifteenth Session of the CONTRACTING PARTIES

TUNISIA ACCEDES PROVISIONALLY
TO THE GENERAL AGREEMENT

The CONTRACTING PARTIES have agreed to the request of the Government of Tunisia for provisional accession to the General Agreement, and Tunisia has been invited to participate forthwith in the work of the CONTRACTING PARTIES.

Under the terms of a Declaration, which has been opened for acceptance, commercial relations between Tunisia and those Governments which accept the Declaration will be based upon the General Agreement pending Tunisia's full accession. Tariff negotiations between Tunisia and contracting parties, as a preliminary to full accession, will be held during the second part of the 1960/61 tariff conference.

The representative of Tunisia, Mr. Chadli Tnani, took his seat among the contracting parties in plenary meeting on 12 November.

END